

**Recommended Use:** Helps to support eye health and to reduce eye strain and eye fatigue.

**Medicinal Ingredients:**

AstaReal<sup>®</sup> Astaxanthin (*Haematococcus pluvialis*) . . . 6 mg

**Non-medicinal Ingredients:** Gelatin, glycerin, purified water, olive oil.

**Recommended Dose (Adult):** Take 1 capsule once per day.

**Recommended Duration of Use:** Consult a healthcare practitioner for use beyond 1 month.

**Caution/Warnings:** Consult a healthcare practitioner prior to use if you are pregnant or breastfeeding, or if you are taking prescription medication or other dietary supplements. Stomach/abdominal pain has been known to occur, in which case, discontinue use and consult a healthcare practitioner.

Safety sealed for your protection. Do not use if safety seal is broken or missing.

Keep at room temperature in a dry dark place.

Keep out of reach of children

AstaReal<sup>®</sup> is a registered trademark of Fuji Chemical Industries Co., Ltd.

AstaReal<sup>®</sup> est une marque déposée de Fuji Chemical Industries Co., Ltd.



Only available from  
healthcare  
professionals.  
Seulement disponible  
via un professionnel  
de la santé.



BIOMED™

# Astaxanthin

## Super Antioxidant/antioxydant

60 SOFTGELS  
GÉLULES



NPN 80054801

**Usage recommandé :** Aide à favoriser la santé oculaire et à réduire la fatigue des yeux.

**Ingrédients médicinaux :**

Astaxanthine AstaReal<sup>MD</sup> (*Haematococcus pluvialis*) . . . . 6 mg

**Ingrédients non médicinaux :** Gélatine, glycérine, eau purifiée, huile d'olive.

**Dosage recommandé (adultes) :** Prendre 1 capsule une fois par jour.

**Durée d'utilisation recommandée :** Consulter un professionnel de la santé pour une utilisation qui excède 1 mois.

**Mises en garde :** Consulter un professionnel de la santé avant l'utilisation de ce produit si vous êtes enceinte, si vous allaitez ou si vous prenez des médicaments d'ordonnance ou d'autres suppléments alimentaires. Des douleurs abdominales/à l'estomac peuvent se manifester. Dans ce cas, cesser l'utilisation et consulter un professionnel de la santé.

Sceau de sécurité pour votre protection. Ne pas utiliser si le sceau de sécurité est brisé ou manquant.

Conserver à température ambiante dans un endroit sombre et sec. Garder hors de la portée des enfants.

Licensed by/Licencié par : AstaReal Inc. Burlington, New Jersey, 08016

Distributed by/Distribué par:

Biomed International Products Corp.

L:

102-3738 North Fraser Way,  
Burnaby, BC, V5J 5G7 Canada  
1-800-665-8308 | biomedicine.com

Exp: